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Technostvle is published three times a year at the University of 

British Columbia for the Canadian Association of Teachers of 

Technical Writing. Each issue presents articles discussing the 

problems of teaching scientific and business writing in Canadian 

colleges and universities. The journal also publishes articles 

identifying those writing skills demanded from the professional 

at work in Canada. Submissions to the editor must be typed, and 

include a title, the author's name, school/company, and a brief 

biographical note. 

Technostvle est une revue trimestrielle publiee par !'Association 

canadienne des professeurs de redaction technique et scientifique 

a l'Universite de British Columbia. Chaque numero presente des 

articles traitant des problemes rencontres par les professeurs 

enseignant cette discipline aux universites et aux colleges 

canadiens. La revue publie aussi des articles sur les competences 

en redaction qui sont exig&es du professionnel par le marche canadien 

du travail. Seul les rnanuscrits dactylographies, ayant un titre et 

accompagnes du nom de !'auteur et sa notice biographique seront 

acceptes par le directeur. 
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